
Sportivul  Ionuţ  Vulpe,
campionul  României  şi,
implicit, al Mangaliei la box
21 octombrie 2015 11:37

De cele mai multe ori, elevii şi sportivii cu posibilităţi
materiale reduse obţin şi cele mai bune rezultate, punându-

i în umbră pe colegii pentru care banii nu sunt o problemă.
Este şi cazul sportivului Ionuţ Vulpe din Mangalia care, de 7
ani, de când practică boxul, a adunat un număr impresionant de
titluri.

În urmă cu puţin timp, mai exact, duminică 18 octombrie, şi-a
adjudecat  un  nou  titlu  de  campion  naţional  la  finala
Campionatului  Naţional  de  Box  –  juniori,  desfăşurat  la
Călăraşi. Meritul pentru acest succes aparţine, deopotrivă,
tânărului  în  vârstă  de  17  ani,  dar  şi  celui  care  îl
pregăteşte, respectiv antrenorului Nicu Chioveanu o legendă a
boxului autohton.

Reuşita este cu atât mai notabilă, cu cât la campionat au
participat 100 de sportivi din întreaga ţară, Ionuţ reuşind să
domine categoria I, 49 de kg, la care a evoluat.

Antrenorul  Asociaţiei  Sportive  Box  Club  Municipal  Callatis
Mangalia,  Nicu  Chioveanu  ne-a  declarat  că  astăzi,  21
octombrie, Ionuţ, component al lotului naţional de tineret, a
plecat pentru a se pregăti în vederea participării la Turneul
de box de la Timiş. La această competiţie, Ionuţ va lupta
alături de pugilişti din Serbia, Croaţia, Ucraina şi alte
ţări.  „Această  participare  este  foarte  importantă  pentru
sportivul nostru, întrucât se va putea prezenta într-o formă
foarte  bună  la  viitoarea  competiţie  importantă  şi  anume
Campionatul European de Box ce va avea loc peste o lună în
Polonia”, a spus Nicu Chioveanu.
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Întrebat  cine  susţine  clubul  şi  mai  ales  pe  sportivi,
antrenorul din Mangalia a precizat faptul că nici vechiul
club, ce a funcţionat mai bine de 15 ani, şi nici actuala
asociaţie, înfiinţată în urmă cu 3 luni, nu au fost ajutate
financiar  decât  de  sponsori  şi  oameni  generoşi.  „Pentru
competiţii, de exemplu, cerşim bani pentru transport, cazare,
şi echipamentele pentru campionate necesare sportivilor. Nu te
poţi prezenta cu hainele cu care te antrenezi. Pe Ionuţ, doar
din astfel de sponsorizări îl putem trimite la întrecerile
importante la care se şi impune. Cu toate acestea, obţinem
rezultate pe care unele cluburi sportive cu pretenţii nu le
ating”, a mai precizat antrenorul de box.

Nicu Chioveanu pregăteşte pugilişti de o viaţă, mai precis de
40 de ani. Toată această perioadă i-a adus şi neplăceri, dar
şi multe realizări, în total obţinându-se peste 60 de medalii,
şi 15 titluri de campioni naţionali. Mai amintim faptul că
sportivii  se  antrenează  într-o  sală  situată  în  spatele
Colegiului Economic Mangalia.

Aproximativ  600  pachete  de
ţigări  confiscate  de
poliţiştii  de  frontieră  în
P.T.F. Vama Veche
21 octombrie 2015 11:37
Poliţiştii  de  frontieră,  din  cadrul  Gărzii  de  Coastă,
cercetează sub aspectul săvârşirii infracţiunii de contrabandă
doi cetăţeni turci şi un cetăţean român, care intenţionau să
introducă  ilegal  în  ţară,  prin  P.T.F.  Vama  Veche,  590  de
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pachete cu ţigarete netimbrate, fără documente justificative.

În data de 20.10.2015, în jurul orei 09.30, în P.T.F. Vama
Veche  s-au  prezentat  pentru  efectuarea  formalităţilor  de
frontieră cetăţenii turci, T.F. şi N.Y.C., în vârstă de 56 de
ani, care călătoreau cu un autocar marca Mercedes înmatriculat
în Turcia.

În urma controlului amănunţit efectuat în baza analizei de
risc, au fost descoperite, ascunse în două compartimente ale
autocarului (sub treapta scării de urcare şi lângă motor), 490
de pachete cu ţigarete marca M/M slims netimbrate.

Cei  doi  bărbaţi,  angajaţi  ca  şoferi  ai  unei  firme  ce
efectuează curse de autocar între Turcia şi România nu au
putut prezenta documente justificative pentru cantitatea de
ţigarete depistată. Astfel, ţigaretele, în valoare de 7.350
lei,  au  fost  ridicate  în  vederea  confiscării  conform
procedurilor  legale.

În aceeşi zi, în acelaşi punct de trecere a frontierei, a fost
depistată I.G., de 38 de ani, domiciliată în Constanţa, care
avea ascunse în bagajele personale 100 de pachete cu ţigarete
marca M/M netimbrate, în valoare de 1.000 lei.

Persoana în cauză nu a putut prezenta documente legale pentru
ţigarete şi a declarat că le-a achiziţionat din Turcia cu
scopul comercializării în România.

În  ambele  cazuri,  poliţiştii  de  frontieră  au  ridicat  în
vederea  confiscării  cele  590  de  pachete  cu  ţigarete,  iar
persoanelor  în  cauză  le-au  fost  întocmite  lucrări  penale
pentru săvârşirea infracţiunii de contrabandă, faptă prevăzută
şi sancţionată de art. 270, alin. 3 din Legea 86/2006 privind
Codul Vamal.

 



Anunţ RAJA
21 octombrie 2015 11:37
Astăzi – 20 octombrie 2015, la ora 12,25, în urma unei avarii
la una din liniile de alimentare cu energie de la Staţia de
pompare şi tratare Palas, de pe B-dul Aurel Vlaicu, o parte
din pompele de la nivelul staţiei au rămas fără curent. În
aceste  condiţii,  abonaţii  din  cartierele  CET,  Viile  Noi,
Medeea, Palas, Brătianu, Km4-5, Km5, Poarta 6, Abator, Gară,
Casa  de  Cultură,  Inel  I  şi  Inel  II,  au  apă  potabilă  la
robinete cu presiuni scăzute. Pentru remedierea situației, au
fost anuntaţi reprezentanţii Enel, care vor trece alimentarea
staţiei pe o altă linie. Având în vedere debitul, dar şi zona
mare deservită, abonaţii afectaţi vor avea apă la robinete la
presiuni normale în jurul orei 13,30.

Asigurăm toţi abonaţii afectaţi că lucrătorii RAJA vor face
tot posibilul pentru asigurarea continuităţii serviciului de
alimentare cu apă la parametrii optimi, imediat ce vor fi
rezolvate  disfuncţionalităţile  de  la  nivelul  liniilor  de
alimentare cu energie.

Burse  şcolare  pentru  elevii
din Mangalia
21 octombrie 2015 11:37
Consilierii locali din Mangalia au aprobat, în cadrul celei
mai recente şedinţe ordinare, acordarea unor burse elevilor
din localitate. Sumele, ce vor fi repartizare fiecărei unităţi
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de  învăţământ  în  baza  unor  date  furnizate  de  conducerea
acestora, diferă în funcţie de tipul de bursă şi au fost
aprobate  în  baza  unui  ordin  al  Ministrului  Educaţiei,
Cercetării,  Tineretului  şi  Sportului  din  2011.  Vor  fi
acordate, începând din acest an şcolar, burse de performanţă,
de merit, de studiu şi sociale.

Astfel, elevii care au obţinut locurile I, II sau III la
etapele naţionale ale olimpiadelor şi concursurilor şcolare,
cei ce s-au calificat în loturile de pregătire organizate de
minister sau au obţinut locurile I, II sau III la etapele
naţionale  ale  competiţiilor  cultural-artistice,  cele  cu
caracter sportiv sau tehnico-ştiinţific de la nivel naţional,
toate  organizate  de  MECTS,  vor  beneficia  de  burse  de
perfomanţă.  Elevii  ai  căror  rezultate  îi  recomandă  să
beneficieze de acest tip de recompensă financiară vor primi
câte 80 de lei, bursele de performaţă fiind acordate, potrivit
legii, pe perioada anului şcolar următor celui în care s-au
obţinut aceste rezultate.

Vor primi burse de merit elevii din Mangalia cu rezultate
deosebite la învăţătură: cei cu media generală peste 8,50 şi
media la purtare 10.00, în anul şcolar anterior, respectiv în
primul  semestru  al  anului  şcolar,  elevii  care  au  obţinut
locurile I, II sau III la etapele judeţene ale olimpiadelor
sau concursurilor şcolare naţionale sau la etapele judeţene
ale  competiţiilor  sau  concursurilor  cultural-artistice,  cu
caracter sportiv sau tehnico-ştiinţific , organizate de MECTS.
Bursele de merit se acordă începând cu semestrul al II-lea
pentru elevii aflaţi în clasele de început ale învăţământului
gimnazial,  liceal  sau  profesional,  respectiv  începând  cu
semestrul  I  pentru  elevii  aflaţi  în  celelalte  clase  ale
învăţământului  gimnazial,  liceal  sau  profesional.  Valoarea
bursei  de  merit,  aşa  cum  a  fost  aprobată  de  consilierii
locali, este de 70 de lei.

Elevii ce provin din familii cu un venit mediu pe membru de
familie, pe ultimele trei luni, cel mult egal cu salariul



minim pe economie şi care au media generală peste 7.00 şi
10.00 la purtare în semestrul anterior celui în care se acordă
recompensa financiară, vor primi burse de studiu, în valoare
de 55 de lei.

Bursele sociale, de 50 de lei, vor fi acordate, la începutul
anului şcolar, elevilor orfani de ambii părinţi, celor ce
suferă de diverse boli, dar şi celor proveniţi din familii
care nu realizează un venit mediu lunar, pe ultimele 12 luni,
pe membru de familie, mai mare de 50% din salariul minim net
pe economie.

Potrivit  datelor  din  proiectul  de  hotărâre  aprobat  de
consilieri, în semstrul I al acestui an şcolar vor fi alocate
1.090  burse  de  merit,  338  burse  de  studiu  şi  643  burse
sociale.

RAJA  inaugurează  o  staţie
nouă  de  epurare  în  comuna
Mihail Kogălniceanu
21 octombrie 2015 11:37
De la demararea la nivel naţional a Programului Operaţional
Sectorial MEDIU 2007 – 2013, SC RAJA SA s-a implicat în mod
semnificativ în absorbţia fondurilor europene, prin derularea
de  proiecte  care  să  asigure  îmbunătăţirea  standardelor  de
viaţă ale populaţiei şi de protecţie a mediului.

Printre investiţiile derulate în cadrul acestor Proiecte se
regăseşte şi Staţia de Epurarea Mihail Kogălniceanu, lucrări
de care beneficiază locuitorii din zona localității Mihail
Kogălniceanu.
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Ca urmare a finalizării lucrărilor, miercuri, 21 octombrie
2015, ora 12,30, va avea loc festivitatea de inaugurare a
Staţiei de Epurare, investiţie în valoare totală de aproape 16
milioane de lei. La eveniment vor participa reprezentanţi ai
autorităţilor  locale  şi  descentralizate  implicate,  dar  și
Ministrul Fondurilor Europene – Marius Nica, Valentin Șoneriu
– Secretar de Stat în cadrul Ministerului Fondurilor Europene
și Cătălin Gheran – Director General Programul Operational
Infrastructură Mare.

Investiția în valoare de 15,8 milioane lei, din care SC RAJA
SA asigură o cofinanțare de 4,52 milioane lei, este amplasată
în apropierea emisarului, pârâul Agi Cabul, la o distanță de
circa 2.5 km de localitatea Mihail Kogălniceanu și a fost
proiectată pentru o populație echivalentă de 12.490 PE. Apele
uzate colectate din localitate, dar și de la nivelul bazei
militare și de la unitățile industriale din zonă sunt pompate
către  stația  de  epurare  printr-o  stație  de  pompare  nouă.
Principalele componente ale procesului incluse în noua stație
de  epurare  sunt:  treapta  mecanică,  treapta  biologică  și
treapta de tratare a nămolului, care include și o stație de
pompare  nămol  biologic,  dar  și  o  hală  de  deshidratate  a
nămolului.

Ziua  Armatei  Române  la
Mangalia
21 octombrie 2015 11:37
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Anunţ RAJA
21 octombrie 2015 11:37
Pentru  remedierea  unei  avarii  la  conducta  principală  de
alimentare  cu  apa,  cu  diametrul  de  200  mm,  de  pe
strada Oneşti din municipiul Constanţa, SC RAJA SA a fost
nevoită  să  întrerupă  furnizarea  apei  potabile  ieri,  18
octombrie 2015, în intervalul 09,00 – 11,30, fiind afectaţi
consumatorii din perimetrul delimitat de b-dul Mamaia – str.
Ciprian Porumbescu – str.Unirii – str.Lt. Economu – b-dul
Mamaia, precum şi cei alimentaţi prin punctele termice din
zonă, numerele 31, 33, 35 si 37.

Parteneriat  activ  între
Grădinița nr. 3 Mangalia și
două  instituții  din  județul
Iași
21 octombrie 2015 11:37

Valorificarea  experiențelor  didactice  cu  ajuorul
parteneriatelor  reprezintă  un  instrument  în  direcția

derulării unor proiecte sociale, culturale și educaționale.
Pornind de la această premiză, Grădinița P.P. nr. 3 Mangalia a
început o colaborare pe baza de parteneriat activ, cu două
instituții din județul Iași, respectiv Grădinița P.P. nr. 23
Sf. Parascheva reprezentata de doamna director prof. Liliana
Mardare  și Primăria Comunei Ciurea, reprezentată de primar
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Catalin Lupu  și de viceprimarul Elena Toma. Parteneriatul se
defășoară pe mai multe planuri de interes – cultural, social,
valori morale, tradiții și interculturalitate.

Cu acest prilej, o delegație din partea Grădiniței PP 3 din
Mangalia a efectuat o vizită de lucru la Iași, urmând ca, în
luna mai, partenerii de acolo să întoarcă vizita celor din
Mangalia. Directorul instituţiei de învăţământ preşcolar din
Mangalia, Gela Ivașcu, a ținut să mulțumească gazdelor de la
Iași, declarând că: „În speranța unei colaborari frumoase și
îndelungate,  le  mulțumim  partenerilor  noștri  pentru
ospitalitate și momentele deosebit de frumoase petrecute într-
un  oraș  atât  de  încărcat  de  emoție  și  cultură,  cum  este
Iașiul“.

Mangalia  a  câştigat,
irevocabil,  procesul  de
grăniţuire  cu  comuna  23
August
21 octombrie 2015 11:37
Secretarul Primăriei Mangalia, Petrina Boiţă, a anunţat, în
timpul şedinţei ordinare ce a avut loc astăzi, că procesul de
grăniţuire cu comuna 23 August a fost câştigat definitiv şi
irevocabil. Potrivit secretarului primăriei, în urma deciziei
instanţelor  judecătoreşti,  Municipiul  Mangalia  şi-a
reconstituit  şi  reconfigurat  limitele  administrativ
teritoriale în concordanţă cu toate legile şi actele normative
în vigoare.
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Micii sportivi se vor putea
pregăti, de astăzi, gratuit,
în sălile de sport
21 octombrie 2015 11:37
Micuţii sportivi din Mangalia pot răsufla uşuraţi: începând de
astăzi, prin voinţa aleşilor locali, aceştia vor putea dispune
de sălile de sport din localitate în mod gratuit. Potrivit
unei decizii a Consiliului Local Mangalia, toţi elevii din
oraş,cu vârste de până la 18 ani, afiliaţi unui club sportiv,
vor beneficia, gratuit, de săli pentru antrenamente, după un
program stabilit de comun acord între asociaţia din care fac
parte şi conducerea unităţilor de învăţământ, administratorul
acestor săli.

Cei care doresc să practice orice fel de sport în aceste săli,
cu excepţia elevilor, o pot face conform unei decizii mai
vechi a Consiliului Local Mangalia, contra unei taxe de 100 de
lei/ora.  Însă,  conform  deciziei  de  astăzi,  elevii  vor  fi
prioritari în privinţa utilizării sălilor de sport.

Racordarea  la  gaz  a  mai
multor  centrale,  alături  de
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contractarea unui împrumut de
40  de  milioane  de  lei  –
proiecte în şedinţă ordinară
21 octombrie 2015 11:37
Consilierii  locali  din  Mangalia  s-au  reunit,  astăzi,  în
şedinţa ordinară pe luna octombrie. Pe ordinea de zi s-au
aflat 20 de proiecte de hotărâre, iar pe lista suplimentară
alte 12 iniţiative legislative. O parte a acestora nu au avut
cvorumul suficient pentru aprobare, întrucât vizau schimburi
sau  vânzări  de  terenuri  sau  apartamente,  proprietăţi  ale
municipalităţii, fiind necesar votul a 13 consilieri, doar 12
dintre aceştia fiind prezenţii la şedinţă. Aleşii locali au
aprobat, în schimb, rectificarea de venituri şi cheltuieli a
Goldterm Mangalia, cea a bugetului de venituri şi cheltuieli
al  primăriei,  actualizarea  alocaţiei  valorice  a  normei  de
hrană acordată angajaţilor Poliţiei Locale.

De  pe  ordinea  suplimentară  au  fost  votate  organizarea  şi
participarea  la  târguri  de  turism  şi  a  Programului  de
evenimente pentru perioada octombrie 2015-iunie 2016, studiul
de fezabilitate, realizarea şi indicatorii tehnico-economici
aferenţi proiectului „Recordare, execuţie instalaţii de ardere
şi  adaptarea  cazanelor  pentru  a  utiliza  drept  combustibil
gazele naturale la centralele 19, 20, 21, 22, 23, 30, 31, 32,
33, 34, 35, 36, 37, 38, 39, 40, 41, 42, 43, 44, 46, 47, 48,
49, 50 şi 51 şi modificarea sistemului de automatizare şi
control pentru trecere pe gaz“. Consilierii au mai fost de
acord cu numărul şi cuantumul burselor acordate elevilor din
învăţământul  preuniversitar  de  stat  în  acest  an  şcolar,
semestrul I.

S-a  decis,  în  cadrul  şedinţei  ordinare  şi  acordarea  unor
ajutoare de urgenţă pentru preşcolarii şi elevii domiciliaţi
în zonele Herghelie, IAS Fruviileg, Zootehnie şi Barieră.
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Centralele  din  Mangalia,
pregătite să dea căldură
21 octombrie 2015 11:37
Locuitorii Mangaliei vor avea, şi anul acesta, căldură în
apartamente la un preţ rezonabil. Potrivit conducerii Goldterm
SA, firma aparţinând Consiliului Local Mangalia care se ocupă
cu furnizarea agentului termic în oraş, preţul gigacaloriei va
acelaşi de anul trecut, 200 de lei, asta în ciuda faptului că
preţul la gaz a crescut, la nivel naţional, de două ori în
această perioadă.

Directorul Goldterm, Dan Georgescu, afirmă că, în acest week-
end, vor fi făcute probe la rece, urmând să fie încărcate
instalaţiile interioare, dar şi cele de pe scările blocurilor:
„Atenţionăm populaţia care beneficiază de căldură în sistem
centralizat  să  verifice  instalaţiile  interioare  şi  să  ne
semnaleze orice defecţiune. În cazul în care temperaturile vor
scădea  mai  mult  şi,  la  solicitările  asociaţiilor  de
proprietari,  de  luni  suntem  pregătiţi  să  furnizăm  agent
termic”,  a  declarat,  pentru  „Ediţia  de  Sud”,  directorul
Goldterm Mangalia, Dan Georgescu.

Conducerea  Goldterm  avertizează,  totodată,  că  asociaţiile
datornice la firma de funizare a agentului termic nu vor primi
căldură,  până  la  achitarea  debitelor.  La  ora  actuală,
datoriile  totale  ale  asociaţiilor  de  proprietari  către
societatea funizoare de agent termic sunt de circa 350.000 de
lei.  Cele  mai  mari  datornice  sunt,  potrivit  conducerii
Goldterm, asociaţiile 71, 25, 153, 61, 135, 216.
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Tânără reţinută pentru că a
încercat  să  ajute  doi
cetăţeni  albanezi  să  intre
ilegal în România
21 octombrie 2015 11:37
Poliţiştii  de  frontieră  din  cadrul  Gărzii  de  Coastă  au
depistat  doi  cetăţeni  albanezi  care  au  încercat  să  intre
ilegal în România, pe la frontiera verde, ajutaţi de o femeie
din Constanţa.

 

În data de 12.10.2015, în jurul orei 23.00, în P.T.F. Vama
Veche, judeţul Constanţa, s-a prezentat pentru a intra în
România, o femeie de cetăţenie româna, Ana Maria O., în vârstă
de  29  ani,  şofer  al  unui  autoturism  VW  Golf.  Alături  de
aceasta, în autoturism se mai aflau ca pasageri doi cetăţeni
albanezi, A.T. şi P.L., în vârstă de 26 respectiv 33 ani.

În urma verificării documentelor, s-a constatat că cei doi
bărbaţi nu îndeplinesc condiţiile legale de intrare în ţară
(nu justificau scopul vizitei în România) fapt pentru care
poliţiştii de frontieră nu le-au permis intrarea pe teritoriul
României.

În  data  de  13.10.2015,  în  jurul  orei  02:30,  o  patrulă  a
poliţiei  de  frontieră  planificată  în  serviciu  pe  o
autospecială  cu  termoviziune  a  observat  în  apropierea
frontierei de stat, două persoane care se deplasau pe jos,
dinspre R. Bulgaria spre România şi care nu îşi justificau
prezenţa în zonă. Deoarece nu vorbeau limba română, cei în
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cauză  au  fost  conduşi  la  sediul  sectorului  pentru
identificare, ocazie cu care s-a stabilit că aceştia sunt cei
doi cetăţeni albanezi cărora nu li s-a permis intrarea în
România prin P.T.F. Vama Veche, cu o zi în urmă.

Concomitent cu această acţiune, o altă patrulă a poliţiei de
frontieră a oprit pe raza localităţii Limanu autoturismul VW
Golf, la volanul căruia se afla femeia care îi însoţise pe
cetăţenii  albanezi.  La  controlul  autoturismului  au  fost
descoperite  obiectele  personale  ale  celor  doi  cetăţeni
albanezi (paşapoarte, cărţi de identitate, un telefon, haine),
femeia recunoscând, în cadrul cercetărilor, că aştepta să îi
preia pe cei doi bărbaţi, după ce treceau ilegal frontiera, cu
scopul de a-i duce până în Italia.

În cauză, poliţiştii de frontieră efectuează cercetări sub
aspectul săvârşirii infracţiunilor de “trafic de migranţi”,
respectiv  “trecere  frauduloasă  a  frontierei  de  stat”.
Persoanele în cauză au fost prezentate procurorului din cadrul
Parchetului de pe lângă Judecătoria Constanţa, care a dispus
măsura reţinerii pentru 24 ore faţă de cei în cauză, urmând
ca, în cursul zilei de astăzi, să fie prezentaţi instanţei, in
vederea dispunerii măsurilor legale.

 

Dr.  Liviu  Mocanu:  „Medicii
aleg  unde  să  profeseze,  să
caute  un  mediu  civilizat,
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unde să nu fie scuipaţi în
camera de gardă”
21 octombrie 2015 11:37
Lipsa  acută  de  cadre  medicale  din  sistemul  românesc  de
sănătate  afectează  şi  Municipiul  Mangalia.  Spitalul  din
localitate a anunţat, recent, că, în următoarea perioadă, nu
va putea asigura asistenţă medicală la naştere, după orele
16.00,  în  Compartimentul  Primiri  Urgenţe  sau  în  Secţia
Obstetrică-Ginecologie.  Potrivit  reprezentanţilor  conducerii
instituţiei, în prezent se fac demersuri pentru a se scoate la
concurs posturi de moaşe şi medic pe specializarea Obstetrică-
Ginecologie.  Totodată,  situaţia  a  fost  prezentată  şi
Serviciului judeţean de Ambulanţă, în vederea direcţionării
gravidelor  către  Spitalul  Clinic  Judeţean  de  Urgenţă
Constanţa,  după  orele  16.00.

Managerul Spitalului Mangalia, dr. Liviu Mocanu, spune că, de
fapt, numărul de medici specialişti ai Secţiei de Obstetrică-
Ginecologie este suficient, în schimb unitatea are stringent
nevoie de moaşe, cele care trebuie să se ocupe de naşterile
naturale şi după orele 16.00. “Avem informaţia că, în luna
octombrie  vor  primi  diplome  cele  care  au  absolvit  recent
facultatea şi, suntem convinşi că, pe cele două posturi pe
care  le  scoatem  la  concurs  vom  avea,  în  scurt  timp  şi
angajatele  necesare”,  ne-a  declarat  dr.  Liviu  Mocanu,
managerul  Spitalului  Municipal.

O  măsură  imediată  pe  care  a  luat-o  unitatea  din  Mangalia
pentru  suplinirea  lipsei  de  personal  este  semnarea  unui
protocol cu Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă Constanţa,
prin care o parte din asistenţii medicali din Mangalia să se
pregătească  în  secţiile  judeţene  de  Neonatologie,  dar  şi
Obstetrică.

Deşi spitalul are unele dintre cele mai moderne şi bine dotate
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secţii din întreaba zonă, cadrele medicale nu se grăbesc să se
stabilească în Mangalia şi să practice meseria pentru care se
pregătesc şi zeci de ani: “Medicii sunt liberi să îşi aleagă
spitalul, oraşul sau ţara în care vor să lucreze. Ei caută,
normal, locuri în care munca lor este apreciată, ,unde găsesc
oameni cvilizaţi şi condiţii decente de lucru. La noi ni s-a
întâmplat, de multe ori, ca medici cu vechime să fie scuipaţi,
agresaţi  în  gărzi,  înjuraţi  în  plină  stradă…  De  aceea,  o
repet, fiecare e liber să meargă unde crede de cuviinţă, unde
găseşte  lume  civilizată.  La  ora  actuală,  împreună  cu
administraţia publică locală din Mangalia încercăm să atragem
medici  în  spitalul  nostru  printr-un  management  deschis,
relaxat,  condiţii  optime  de  muncă,  oferindu-le,  totodată,
apartamente de serviciu puse la dispoziţie de primărie. În
urma  discuţiilor  am  mai  stabilit  că,  într-o  şedinţă  a
Consiliului Local să fie înaintată o propunere de decontare a
transportului  medicilor  care  vin  la  Mangalia  din  alte
localităţi”.

La rândul său, edilul Mangaliei, Cristian Radu, spune că îşi
doreşte ca medicii din localitate să vină să profeseze în
oraşul natal: “Spitalul nostru este unul dintre cele mai bine
dotate din România. Mi-aş dori ca localnicii care au terminat
Medicina  să  vină  să  profeseze  în  Spitalul  Mangalia.  Am
discutat şi cu directorul unităţii despre un proiect prin care
să oferim medicilor care vor să se stabilească la Mangalia
apartamente din fondul locativ al primăriei şi, eventual, să
decontăm şi cheltuielile cu transportul ”, a declarat, pentru
“Ediţia de Sud”, Cristian Radu.



Anunţ RAJA
21 octombrie 2015 11:37
Pentru  remedierea  unei  avarii  la  conducta  principală  de
alimentare cu apă din staţiunea Mamaia, cu diametrul de 600
mm, în zona hotelului Dorna, SC RAJA SA a fost nevoită să
întrerupă furnizarea apei potabile astăzi,14 octombrie 2015,
în intervalul 10,00 – 12,30.

Sunt afectaţi consumatorii din zonele Mamaia Nord, Mamaia Sat,
Depozitul 10 şi Tabăra de Copii Năvodari.

Ne cerem scuze faţă de consumatorii afectaţi de această avarie
şi îi asigurăm că echipele noastre de intervenţie vor face tot
posibilul  pentru  finalizarea  lucrărilor  de  reparaţii  şi
reluarea furnizării apei potabile în cel mai scurt timp.

Întâlnire  cu  scântei  între
administraţie  şi  sportivii
din Mangalia
21 octombrie 2015 11:37

Întâlnire  cu  scântei  aseară,
între  administraţia  publică
locală şi o parte a cluburilor
sportive din Mangalia. În urma
mai multor solicitări venite din
partea  părinţilor  micilor
sportivi din localitate, edilul

Cristian Radu i-a invitat pe aceştia la o discuţie pe marginea
problemelor cu care se confruntă cluburile din localitate.
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Printre neajunsurile menţionate de către părinţi şi antrenori,
se numără slaba finanţare a cluburilor, puţinele baze sportive
din oraş, unde copiii pot practica sporturile la care sunt
înscrişi, dar şi greutăţile întâmpinate în ceea ce priveşte
transportul la diversele competiţii.

În privinţa sălilor şi bazelor sportive, edilul Cristian Radu
a declarat că susţine, în continuare, trecerea acestora din
administrarea  şcolilor  în  cea  a  primăriei:  “De  un  an  şi
jumătate  încercăm  adoptarea  unui  regulament  a  sălilor  şi
bazelor sportive din Mangalia. Acestea trebuie să treacă în
administrarea unui departament al primăriei, întrucât, şi la
ora actuală, directorii instituţiilor de învăţământ utilizează
aceste sali pentru activităţi sportive ale unor grupuri de
adulţi, care nu au nicio legătură cu şcoala, până în ore
târzii din noapte. La prima şedinţă a Consiliului Local voi
supune votului consilierilor, dn nou, acest regulament”, a
declarat Cristian Radu.

Replica a venit din partea consilierului local Paul Foleanu,
aflat în sală. Acesta a declarat că grupul politic din care
face parte nu va vota acest regulament, întrucât consideră că
nu este oportună trecerea sălilor de sport în administrarea
ADPP: “În sălile de sport au acces elevii, gratuit, în timpul
orelor de curs. În afara programului şcolar, sălile pot fi
închiriate contra unei taxe de 100 de lei/oră. Consider că
ADPP nu poate să se mai ocupe şi de acest săli, deci este o
soluţie proastă trecerea lor la acest serviciu. O rezolvare ar
fi un proiect de hotărâre prin care, toţi copiii sub 18 ani,
înscrişi în cluburi sportive să aibă acces gratuit în sălile
de  sport,  după  un  program  bine  stabilit  de  directorii
unităţilor  de  învăţământ”.

Tot  în  cadrul  întâlnirii  părinţii  micilor  sportivi  au
solicitat  susţinerea  cluburilor  de  către  primărie,  dar  şi
gratuitatea  transportului  către  competiţiile  organizate  în
alte localităţi. În ceea ce priveşte prima solicitare, edilul
Radu spune că, la ora actuală, extrem de puţine oraşe din



România mai susţin, din banul public, cluburile sportive: “Nu
pot semna nimic ilegal. Cine îşi asumă un astfel de proiect îl
invit să semneze în locul meu. În ţara noastră nu mai există
sporturi susţinute de primării. Pe mine mă interesează să fac
lucrurile  legal,  chiar  dacă  unul  sau  altul  aruncă  munca
noastră în derizoriu”, a declarat primarul Mangaliei.

În ceea ce priveşte transportul sportivilor, edilul a declarat
că două din cele trei microbuze primite de la Guvern vor fi
utilizate în acest scop, cel de al treilea urmând să fie
atribuit Liceului “Ion Bănescu”.

23  de  persoane  salvate  de
pompierii constănţeni
21 octombrie 2015 11:37
Luni, 12 octombrie a.c., pompierii militari ai Inspectoratului
pentru Situaţii de Urgenţă „Dobrogea” al judeţului Constanţa
au fost solicitaţi să intervină, prin S.N.U.A.U 112, în jurul
orei 21.17, pe DJ 226 ce leagă localităţile Năvodari şi Corbu,
unde mai multe autoturisme au fost surprinse de o viitură.

La faţa locului s-au deplasat cu operativitate echipajele de
pompieri  care,  sub  comanda  inspectorului  şef,  locotenent
colonel Petrov Daniel, au reuşit salvarea a 23 de persoane,
printre care si un copil de aproximativ un an si opt luni,
ocupanţi ai autoturismelor.

În cursul nopţii trecute, pompierii constănţeni au mai reuşit
să  salveze  înca  două  persoane,  una  surprinsă  de  viitură,
fiinde recuperată cu acesoriilor din dotare, iar cealaltă,
după  efectuarea  căutărilor  a  fost  găsită  izolată  într-un
spaţiu de adăpostire de pe o plajă din localitatea Corbu.
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Toate persoanele salvate au fost asistate din punct de vedere
medical de către cadrele specializate sosite la faţa locului.

Pentru  limitarea  şi  înlăturarea  efectelor  fenomenelor
meteorologice produse, au intervenit 35 de subofiţeri şi doi
ofiţeri  ai  I.S.U.  Constanţa,  cu  opt  autospeciale,  o
Autospecială pentru Transport Victime Multiple, două ambulanţe
SMURD, patru motopompe şi o barcă pneumatică.

Pe toată durata nopţii cadre ale ISU Constanţa au monitorizat
cursurile de apă aflate sub avertizare hidrologică, pentru a
se  putea  asigura  un  răspuns  prompt  în  vederea  protejării
populaţiei.

17.700 de pachete cu ţigarete
de contrabandă confiscate de
poliţiştii de frontieră
21 octombrie 2015 11:37
În  cadrul  unei  acţiuni  desfăşurate  pe  linia  combaterii
contrabandei cu tigari, poliţiştii de frontieră din cadrul
Gărzii de Coastă au descoperit 17.700 pachete ţigări, pe care
doi cetăţeni români le transportau cu două microbuze, fără a
deţine documente legale.

În data de 11.10.2015, în jurul orei 20.00, acţionând în baza
unei informaţii, poliţiştii de frontieră din cadrul Gărzii de
Coastă  au  declanşat,  în  zona  de  competenţă,  pe  raza
localităţii  Eforie  Nord,  o  acţiune  pe  linia  combaterii
traficului cu ţigări de contrabandă, coordonata de un procuror
din cadrul Parchetulului de pe langa Curtea de Apel Constanţa.
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Cu acest prilej, a fost identificată în trafic o autoutilitară
marca Mercedes Vito, despre care se deţineau date că este
folosită la transportul ţigărilor de contrabandă. Poliţiştii
de  frontieră  au  efectuat  semnalele  regulamentare  pentru
oprirea maşinii în care se aflau două persoane cărora li s-a
solicitat documentele la control.

În urma identificării, s-a constatat că persoanele în cauză
sunt cetăţenii români H.P.A., în vârstă de 31 ani, domiciliat
în judeţul Maramureş, respectiv R.N., în vârstă de 53 ani,
domiciliat în judeţul Constanţa.

La  controlul  maşinii,  în  compartimentul  marfă  au  fost
descoperite  mai  multe  baxuri  cu  ţigări  provenite  din
contrabandă. Totodată, fiind extinse verificările, pe o strada
din apropiere a fost descoperita o altă autoutilitară, marca
Iveco, care fusese folosita de cei în cauză în activitatea
infracţională şi care avea un perete dublu, ce delimita, între
cabină şi compartimentul marfă, un spaţiu special amenajat
pentru transportul ţigărilor.

Pentru continuarea cercetărilor, persoanele în cauză şi cele
două  autoutilitare  au  fost  conduse  la  sediul  instituţiei,
unde, în urma inventarierii ţigaretelor, a rezultat cantitatea
de 17.700 pachete ţigări netimbrate, mărcile Marvel, Marble,
Jin Ling şi 7Fest.

Poliţiştii  de  frontieră  au  ridicat  în  vederea  confiscării
ţigările,  în  valoare  de  aproximativ  177.000  lei  şi  fac
cercetări în cauză sub aspectul săvârşirii infracţiunii de
contrabandă, faptă prevăzută şi sancţionată de art. 270, alin.
3  in  referire  la  art.274  din  Legea  86/2006  privind  Codul
Vamal. De asemenea, cele două autoutilitare, în valoare de
aproximativ 11.000 euro au fost indisponibilizate la sediul
Gărzii de Coastă până la finalizarea cercetărilor, iar cei doi
barbaţi au fost conduşi la Parchetul de pe langă Curtea de
Apel Constanţa în vederea audierii de procuror şi a luării
măsurilor legale ce se impun.



A început reabilitarea Aleii
Teilor
21 octombrie 2015 11:37

Zilele acestea, la Mangalia, au
început lucrările de reabilitare
a  Aleii  Teilor,  aflată  de  pe
vechea  faleză  a  oraşului.
Proiectul prevede sistematizarea
Aleii  Teilor  pe  o  distanţă  de
1,5  kilometri,  pe  porţiunea
cuprinsă  între  Strada  Vasile

Pârvan şi Hotel President. Printre lucrările ce vor avea loc
până pe 31 decembrie, dată la care acestea trebuie finalizate,
se  numără  reabilitarea  tramei  stradale,  modernizarea
trotuarelor şi crearea unei zone de promenadă, între străzile
Oituz şi Vasile Pârvan.

Potrivit  edililor  locali,  proiectul,  finanţat  din  fonduri
europene,  are  o  valoare  de  aproape  2  milioane  de  euro.
Primarul Mangaliei, Cristian Radu, promite
că,  celebrii  tei  care  au  dat  denumirea
zonei,  vor  rămâne  în  picioare,  iar  una
dintre unităţile de alimentaţie publică din
zonă va recăpăta vechea utilitate, aceea de
toaletă  publică  pentru  turişti.  “În
proiectul  de  sistematizare  a  Aleii  Teilor
vor  fi  realizate  căi  de  circulaţie  din
granit,  unor  spaţii  de  recreere,  vor  fi
îmbunătăţite  spaţiile  verzi,  plantaţi
arbuşti şi flori şi vor fi montate bănci,
rastele pentru biciclete, dar şi o fântână
arteziană”, ne-a declarat Cristian Radu.

https://editiadesud.ro/a-inceput-reabilitarea-aleii-teilor/
https://editiadesud.ro/a-inceput-reabilitarea-aleii-teilor/
http://editiadesud.ro/wp-content/uploads/2015/10/alee1.jpg
http://editiadesud.ro/wp-content/uploads/2015/10/IMG_3031.jpg


Renumitele dale din piatră, pe care sunt inscripţionate numele
tuturor artiştilor invitaţi la Festivalul “Callatis”, şi care
au făcut celebră faleza, cunoscută drept Aleea Stelelor de
Mare, vor fi remontate la finalul lucrărilor.

Potrivit declaraţiilor primarului Cristian Radu, atât Parcul
Evergreen, cât şi reabilitarea Aleii Teilor fac parte dintr-un
proiect mai amplu, de modernizare a centrului oraşului.

RAJA a soluţionat aproape 30
de sesizări în ultimele două
zile
21 octombrie 2015 11:37
În cursul nopţii trecute, dar și în prima parte a acestei
zile, de luni, 12 octombrie, cele 38 de echipe de intervenţie
ce asigură permanenţa în toata această perioadă, au răspuns la
28 de solicitări venite atât din  municipiul Constanţa, cât şi
din restul judeţului.
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Cele 11 sesizări din Constanţa au fost din zona Centrală –
străzile Pictor N. Grigorescu şi Mircea cel Bătrân, Km 5 –
str. Amurgului, Coiciu – str. Merişor, Inel II – str. Soveja,
Faleza Nord – str. Unirii şi Chiliei şi cartierul Tomis Nord –
str. Cişmelei.

Din restul judeţului, s-au primit 17 reclamaţii: câte 4 din
Năvodari şi Mangalia, 3 din Medgidia şi 6 din Eforie. Echipele
de intervenție au răspuns la toate aceste solicitări, la ora
actuală toate acestea fiind rezolvate.

Facem un apel către toţi abonaţii care înregistrează probleme
la  sistemul  de  alimentare  cu  apă  potabilă  şi  canalizare,
pentru remedierea acestor situaţii într-un timp cât mai scurt
să sesizeze toate avariile apărute la dispeceratul societăţii
la numărul de telefon 0241.66.44.44.

 


